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Józsefvárosi Önkormányzat

Tisztelt Iroda!

Előzetes írásbeli kérdés a 2024. november 21-i közmeghallgatásra kérdőívre 
a következő válasz érkezett:

A kérdést feltevő neve:

A kérdést feltevő értesítési címe:

A kérdést feltevő e-mail címe:

Kérjük, jelölje meg azokat a témákat, amelyekkel kapcsolatban kérdezni 
szeretne!:
Köztisztaság, közterületek fenntartása, Közterül etek rendje,Szociális ellátás és 
támogatások, idősgondozás, egészségügy, bölcsődék, óvodák, közösségi 
házak,Egyéb

Kérjük, röviden ismertesse közérdekű kérdését/javaslatát! :
1) Az idén felújított és átadott Bacsó Béla utca drogkereskedelem színhelye. A 
Bacsó Béla utca 7-es társasház különösen is terhelt helyzetben van.
Illetéktelenül járkálnak ki/be a házba. Lopnak, fekáliát hagynak, aggresszívak, 
drogot terjesztenek és fogyasztanak. Legutóbb gázlövedéket lőttek a 
lépcsöházba. Az utcán dicsekednek egymásnak az új rugós bicskájukkal. A 
kapuban állva várják, hogy besurranhassanak. Ha a lakók ezt megtagadják, 
agresszívan reagálnak. A férjem lefújták gázsprayvel, mikor felszólította őket, 
hogy hagyják el a társasház területét. A társasházban több kamera is 
működik, mégsem történik semmi, nincs következménye semminek.
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Félelemben élünk mi is és a gyerekeink is. Milyen intézkedéseket tervez a 
rendőrség a helyzet javítására? A probléma hosszútávú orvoslása mellett 
valamilyen rapid megoldásra is szükség van. Kérhetö-e folyamatos rendőri 
jelenlét? 2) A kukákban flakonokat keresgélő emberek felrúgják, kibontják a 
kukákat, aminek tartalma a kapunk előtt ill. a virágágyásban hever. Nem 
elvárható, hogy ezt minden alkalommal a társasház takarítsa, illetve tárolja 
ismételten a szemetet, amit így nem szállít el a szemétszállító autó. Hogy 
tervezi ennek a jelenségnek a megoldását a közterület felügyelet? 3) Fekália 
az utcákon. Napi szinten találkozunk a dolgukat utcán végző emberekkel vagy 
a végtermékkel. Terjeng a bűz a fertőzésveszélyről nem beszélve. Milyen 
gyakran tisztítják, fertőtlenítik a járdák felületét a kerületben? 4) A Bezerédj 
utca terítve a kutyagumival. Hiába az ingyen kukászsák, és a figyelemfelhívó 
plakátok, jardafestések. Milyen további lehetőségek vannak a helyzet 
javítására? Tervez-e ezzel foglalkozni az önkormányzat? 5) A Szent 2.János 
Pál pápa téri játszótér kedvelt hely a gyerekes családok körében. Sajnos az 
óvodás korosztály számára nincs megfelelő mászóka, csúszda. Ami van, bár 
igen csalogató, de a kisebbek számára kifejezetten balesetveszélyes. Van-e 
szándék a játszótér fejlesztésére, a 3-7 éves korosztály számára alkalmas 
játékok telepítésére? 6) A 99-es busz végállomásának áthelyezése 
programpont volt a választási kampány során. Mikor tervezik ennek a 
kivitelezését? Mikor várható, hogy a gyalogosok visszakapják az egyébként is 
szűkös járdafelületet? Mikor szűnhet meg a folyamatos kipufogógáz a 
környéken? Válaszukat és munkájukat előre is köszönöm!

Beküldve: 2024-11-10 17:36:09

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat

Bármilyen további kérdés esetén, kérjük forduljon bizalommal: 
ugyfelszolgalat@jozsefvaros.hu
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